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Milí přátelé, drazí rodáci!

Dovoluji si vás takto přímo oslovit poprvé za 2 roky, odkdy vznikl zpravodajský portál cz24.news. Za
jeho vznikem nestál žádný byznys plán či něco podobného, důvod byl mnohem prozaičtější: už jsem
se nemohl dívat na to, co se děje!

Proto jsme se dali dohromady podobně smýšlející, nejobyčejnější lidé, ani jeden z nás není politik,
novinář či žurnalista, ale každý je „spravedlivě naštvaný národovec“, zkrátka jsme patrioti srdcem i
duší.

Narodil jsem se a vyrůstal v Československu, mám na celém území Československa rozvětvenou
rodinu a přátele a mám ho v srdci i v mysli jako domovinu a vzácnou oblast, kterou je třeba chránit a
bránit. Analýzou situace posledních let, když jsem viděl jaká psychopatická monstra se cpou a také
dostávají do politiky a spící neprobuzení lidé je bez rozmyslu volí, dospěl jsem k názoru, že je třeba
maximálně posílit informovanost našich občanů, protože jen perfektně informovaní občané se
dokážou správně rozhodovat a bránit.

 

NĚKOLIK MYŠLENEK K SOUČASNÉ NERADOSTNÉ SITUACI

Nejen ve světě, ale i na na území Česka a Slovenska zuří další světová válka s cílem vyhladit většinu
obyvatel planety, přeživší zcela zpacifikovat a zotročit. Jedná se o velmi dlouhodobě připravovaný
komplot, do kterého jsou zapojeny přeprogramované lidské bytosti a velmi pravděpodobně i entity,
které již nelze nazvat lidské. Ty řídí podřízené struktury korporací, finanční centra, sítě napojených
mocenských a influencerských organizací (Ilumináti, Opus Dei, Zednarské a okultní lóže, atd..),
mezinárodní “globalistické” organizace jako MMF, WHO, OSN, neziskovky a další složky. Jsou do něj
zapojeny téměř všechny osoby v jednotlivých státech ve vládních pozicích kterých si dosadili a
ovládají formou podplacení či vydírání, většinou pomocí volebních podvodů – jako v USA v r. 2020,
podvodně upravenými volebními zákony jako nedávno v ČR, nebo svrháváním řádně zvolených
politiků pomocí barevných revolucí a zmanipulovaných davů, jak jsme toho byli svědky na Slovensku
2018 -2020, nebo také nedávný pokus v Bělorusku. Podobným způsobem – korumpováním nebo
vydíráním jsou manipulováni i další vysocí státní úředníci, kteří bezprostředně rozhodují o vašich
životech. Občané zvolili zkorumpované či vydíratelné politiky kterým se skládají na jejich vysoké
platy. Těm bezcharakterním parazitickým chamtivcům to samozřejmě nestačí a kradou ve velkém
stylu hlavně formou státních zakázek vše, co se ukrást ještě dá. Když už nelze krást z prázdné státní
kasy, ihned se berou pod různými záminkami nové a nové státní půjčky, aby mohly být obratem
rozkradeny a splácely je další generace důvěřivých naivních občanů.
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Jak to vůbec mohlo celé vzniknout a zajít až tak daleko? Občané namísto realistických, čestných
politiků volí nereálné růžové politické sliby do budoucna, neberouce v úvahu činy, které prozrazují
minulost a opravdové charaktery politiků. Dalším problémem je utkvělá sugesce o blahobytu na
západě v západní Evropě a USA, protože mnoho let jsme viděli blýskající se západní pozlátko a mnozí
nechtěli vidět tu hnilobu a tvrdou pravdu skrytou za tím: nadstandard získaný krvavým
vykořisťováním a rozkrádáním celého světa, nemocným, hyperkonzumním životním stylem a
neustálým zadlužováním se. U nás se v minulosti sice žádné pozlátko tak neblýskalo, ale ani
zadluženost občanů a státu před 30 lety ani zdaleka nebyla taková jako dnes.

Nejsnáze se lidé a státy ovládají pomocí nekonečné dluhové pasti – spirály dluhů. Důsledek špatných
rozhodnutí zvolených politiků je, že tito neempatičtí, sociopatičtí psychopati nemají žádný pozitivní
vztah k lidem, kteří jim důvěrčivě a v očekávání splnění všech slibů odevzdali hlasy ve volbách, a ani
ke vlastní zemi. Jedinými pohnutkami politických parazitů je získat a udržet si moc, vydrancovat
státní kasu a pak se někde ukrýt. Po nás potopa. Je to přímý důsledek toho, že občané volí sliby
nenasytných kariéristů, místo aby zvolili skutečně národní, čestné a reálně smýšlející politiky, kteří
tolik slibovat dopředu nechtějí.

Dobrovolně a s důvěrou jsme vstoupili do EU, s vidinou a příslibem světlejších a hezčích zítřků,
upevnění hospodářské spolupráce a následného slíbeného růstu, volného pohybu, lepších platů,
lepšího a snazšího života bez ztráty národní suverenity. Ani slůvko nepadlo o dovážení milionů
muslimských migrantů, plánovaném zbídačení celé Evropy, nucení jíst sajrajt který vám Bruselští
ideologové nadiktují, okradení o majetky, které jsou vysledkem práce mnohdy více generací , atd…
Před a během rozhodování na nás ze všech stran padaly falešné sliby politiků o světlých zítřkách pod
taktovkou Bruselu. A dnes? Noční můra vstoupila do našich životů, přesný opak je pravdou a
budoucnost se jeví temnější než nejčernější tma. Každý soudný, nezkorumpovaný pronárodní politik
zodpovědný za stát a národ, by už dávno zatroubil na ústup, na okamžité vystoupení ze
sebevražedného totalitního “spolku” EU. Opakuji: každý soudný, pronárodní politik, který by měl
srdce a rozum v harmonii a neporušenou páteř. A realita? V čele Česka a Slovenska se střídají
chamtiví, mocí a totalitní kontrolou posedlí politici – sobečtí paraziti, psychopati, jejichž jedinou
starostí je umlčet opozici, umlčet národ, zabetonovat se u koryta, rozkrást co se ještě dá co
nejrychleji a nejlépe během nouzových stavů bez kontroly, a dále formou navyšování nesplatitelných
dluhů. Jak klíšťata se drží totalitních nadnárodních struktur které se už ani netají, že s existencí a
suverenitou Česka a Slovenska se už nepočítá, všechny rozhodovací kompetence a legislativa bude
potichu převedena do rukou nových zahraničních pánů, a současní naši “vůdci” politici zůstanou za
odměnu v roli dozorujících bacharů nad otroky – našim národům připravují beznadějné, věčné
otroctví a vyhubení.

Drž hubu, zůstaň na místě a pracuj! Řekli to zcela jasně: nebudete nic vlastnit a tím mysleli opravdu
nic. Nebudete vlastnit auta, byty, domy, nic. O všechno vás okradou zvýšenými daněmi, zrušením aut
a jinými legislativními triky. Proč myslíte, že politici, kteří jsou v čele států nedělají referenda k
těmto super důležitým otázkám? Kdyby chtěli, do týdne má národ referendum a může se vyjádřit.
Kdyby chtěli, sesynchronizují své kroky s národem a za týden vystoupíme jak z EU, tak z agresivního
zabijáckého paktu NATO … kdyby vlády následovaly přání svého lidu… kdyby …

Takže přestaneme snít se slovíčkem kdyby a podívejme se realitě do očí: situace není radostná nejen
kvůli situaci samotné ale i proto, že jen malá část národa se probudila a chápe jaká katastrofa se
právě odehrává a co se blíží.

PROGNÓZA

Vzhledem ke všem odhalením ohledně přetrvávajícího obrovského planetárního mocenského
převratu se zapojením politiků místních vlád lze předpokládat, že situace se bude dále zhoršovat.



Politici nebudou ochotni se přiznat z účasti na podvodném vytvoření pandemie, ani nepřiznají jak byli
zlákání obrovskými zisky a upevněním si totalitní moci – kontroly, pomocí lsti a podvodů, které jim
umožnily nekontrolovaně rozkrádat státní rozpočty. Nepřiznají, protože jsou si vědomi, že za
vlastizradu jsou nejvyšší tresty, nebo lynč.

A už vůbec nepřiznají, že věděli o smrtelných následcích mRNA injekcí podvodně nazvaných
“vakcína” nucených pod falešnou záminkou ukončení smyšlené pandemie.

V roce 2022 se bude znásobovat počet lidí umírajících následkem těchto pseudo-vakcín, které fungují
s časovou prodlevou a budou se postupně aktivovat a zabíjet, čili splňovat účel pro který byly
původně jako bio-zbraně vynalezeny. Politici i mainstreamová média se to budou snažit svalit na
korona virus a běžné umírání, protože MRNA vakcíny zničí přirozenou imunitu a tak lidé budou
skutečně umírat na různé nemoci, zdánlivě nesouvisející s vakcinací – mRNA injekcemi. Odborníci
odhadují, že během 3-5 let nepřežije až 80-90% lidí po aplikaci covid MRNA injekcí a zbytek bude mít
velice vážné zdravotní problémy, budou hendikepováni.

Brusel nás za období od vstupu do EU donutil předat či zničit svou ekonomickou – hospodářskou a
zemědělskou soběstačnost, což se projeví naplno zanedlouho během přicházejícího hospodářského
kolapsu a obrovské inflace, drastického zvyšování cen, které globalisté tak pečlivě naplánovali pro
maximální chudobu lidí v EU a USA.

Politici o tom dobře vědí, jsou obeznámeni s těmito plány, ale nahlas to svému národu neřeknou,
protože jejich komplici jsou zahraniční mocnosti a globalisté, partnerem a přítelem politiků není
národ, který je zvolil a platí.

Součástí přicházející obrovské ekonomické krize bude i kolaps a bankroty bank, odhaduji od jara. V
každém případě doporučuji ponechávat v bankách minimální provozní finance potřebné jenom pro
nejnutnější platby po dobu max 2-3 týdnů a raději je tam postupně opatrně doplňovat.

Je velmi rozumné připravit se na úplný kolaps nejen hospodářství, ale i energetiky, mít zásoby
trvanlivých potravin, vody, nejnutnějších léků, věci potřebné při Blackoutu pro svícení, topení, atd.,
nastudovat si na internetu příručky přežití při katastrofách a pro preppery.

Politici hrají vabank, jde jim o všechno, nedokážou hodit zpátečku a pustit pandemii z rukou. Ne
proto, že by sami nechtěli a báli se následného potrestání, ale nedovolí jim to nadnárodní zločinci z
Bruselu a odjinud – globalisté, kteří si je koupili nebo je vydírají. To znamená, nečekejte změnu tak
brzy. Nečekejte, že dovolí změnit čísla kompletně vymyšlených covidových statistik, která se plánují
na měsíce dopředu. Nečekejte, že tito psychopaté budou mít jakékoli slitování s vámi, i když budou
vidět že se celý národ hlady plazí po zemi a umírá. To by ve vládě nesměli být psychopatičtí zločinci,
ale skutečně pronárodní politici, kterých je extrémně málo, jsou mimořádně vzácní.

CO MŮŽEME UDĚLAT?

Vy co jste se dočetli až sem, máte zřejmě oči k vidění a uši ke slyšení a jste prozíraví, čili se umíte
připravit i na to nejhorší a nejtěžší období které přichází.
Pokud jste však naletěli a nechali si do těla vpravit toxický mRNA roztok, už to neopakujte a začněte
s enormním posilováním imunity a eliminováním toxických složek (spike proteinů, oxid grafenu,
atd…) z krve. Neexistují zatím 100% návody, jak je zcela odstranit, ale částečně se to dá utlumit
podobně jako se dá žít s AIDS celá desetiletí a čekat, kdy vědci objeví účinné způsoby detoxikace.
Budeme nejen této tématice věnovat množství článků příští týdny a měsíce.

Vy neočkováni, vydržte, více než 1-2 roky to už nebude trvat. Je to obrovská zkouška trpělivosti,



charakteru a povah a zároveň příležitost k duchovnímu růstu. Pokud chápete co se děje, můžete být
největší oporou své rodině a okolí, přátelům a známým, být doslova vzorem pro přežití a pozitivní
osobnostní změny. Tak jako my využíváme veškerý čas pro šíření životně důležitých informací,
můžete se stát i vy velmi užiteční pro své okolí či dokonce celou zemi, a to mnoha způsoby. Od
zvýšené péče o svou rodinu a nejbližší, jejich učení, předávání těch nejlepších rodinných a národních
tradic, přes samovzdělávání a cílené šíření důležitých informací zcela všude a všem, komu se jen dá.

Dokud nebudou vládnout národně orientovaní hodní lidé, je třeba přestat v maximální možné míře
platit daně, odvádět a platit cokoli do bezedné díry státní kasy, kterou chamtiví politici stejně na sto
způsobů vybrakují. Nesmíte v žádném případě podporovat systém, který se vás snaží zotročit a
zničit. Co nejméně používat bankovní karty. Co nejméně nakupovat v nadnárodních řetězcích.
Naopak, co nejvíce podporovat všechno lokální, národní, domácí lidi. A šířit všude informace.

Neprobuzení lidé tvoří zatím většinu a vůbec nechápou co se děje. To ovšem neznamená, že se máme
nad nimi vyvyšovat či dokonce vstupovat do agresivní verbální konfrontace. Platí to tak na běžné
očkované lidi kteří jsou ve zmatku z protichůdných informací z různých stran, jakož i na policisty,
kteří se ocitli mezi dvěma mlýnskými kameny a jejich nadřízení je nutí do konání které se jim
(většině) příčí. K takovým lidem doporučuji zaujmout laskavý přístup starší sestry, která učí tu
malinkou nezkušenou sestru o čem to celé je a určitě nebude na ni nevrlá a vzteklá, když nazačne
ihned chápat. Trpělivost. laskavost, milosrdnost, odpuštění. Těmito vlastnostmi by se měl vyzbrojit
každý bojovník za pravdu a proti systému, který chce učit své bližní neprobuzené. Trpělivostí,
úsměvem a laskavým slovem spíše dosáhneme, že nás pomaleji chápající lidé pochopí a budou
akceptovat co jim chceme sdělit.

To však neznamená, že máme přestat demonstrovat nebo přestat podávat stovky žalob na nezákonné
jednání politiků. Naopak, je třeba maximálně zvýšit aktivitu a tlaky na všech úrovních občanského
života. Velmi účinným způsobem profackání politiků je Generální štrajk s komplet vypnutím
hospodářského a finančního života země.

Na toto se však již musí spojit celá alternativní opozice a všechna alternativní média musí aktivně
spolupracovat. Jak vyhnal Gandhi britské okupanty ze země?
Naprostým ignorováním! Desítky milionů Indů si Brity ani do paty nevšímalo, jako by přestaly úplně
existovat, přestali hrát jejich hru a vystoupili z „jejich“ systému!

Nepotřebovali ani děla, stačilo přestat hrát hru nenáviděné vlády a systému! Ale to můžeme přece
snadno i my dnes! Neočkovat se, nechodit na testy, neplatit daně, nezavírat své podniky,
nenakupovat výlučně v nadnárodních řetězcích, atp. Jsou stovky způsobů, jak zkrotit šílenou,
zaprodanou totalitní vládu. Úplně ignorovat všechna nesmyslná a nezákonná nařízení vlády! Hlavně
se nenechme zlákat do pasti rozdělování se a tvrdé kontraproduktivní konfrontace s našimi
spolubližními – bratry a sestrami, jen proto, že si to tak přejí strůjci falešné pandemie, plánovači
světovlády a vyvraždění 90% lidstva. To bychom udělali přesně to, co chtějí: oslabili bychom se
navzájem, roztříštili bychom naše lidské síly, náš národní potenciál! Ty však potřebujeme k tomu,
abychom úspěšně zvládli tento neuvěřitelně těžký test naší lidské existence. Nejdůležitější je
JEDNOTA. Rozdělené snadno zotročí. Při jednotném národě žádná „špatná moc“ nemá nejmenší
šanci!

PŘÁNÍ K VÁNOČNÍM SVÁTKŮM A DO NOVÉHO ROKU

Dovolte mi pár předchozích myšlenek završit tím nejupřímnějším přáním, abyste všichni
přežili nádherné Vánoční svátky!

Abyste po vyčerpávajícím roce našli spolu s vašimi rodinami klid, smír, lásku a odpočinek.



Aby vás doprovázela duchovní síla Vánoc a Ježíšův odkaz lásky, které se nám temné síly
snaží tak velmi zakázat a ukrást, a to právě kvůli té nejvyšší spiritualitě, která dokáže
eliminovat všechno špatné a zvítězit nad těmito silami temnoty. Proto jsou Vánoce a
duchovní svátky tak velmi důležité.

Přeji Vám, abyste nejen našli v sobě tu nejvyšší duchovní sílu ale také neustále s ní
komunikovali a byli spojeni během příštích měsíců a let….

V Novém roce moře štěstí, pevné zdraví, prosperitu, požehnání, mír a porozumění s
nejbližšími, světlo osvícení a pochopení, lásku jako nejvyšší ochranu!

Vám ze srdce přeje
Šéfredaktor cz24.news

 


